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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 08/2021 (187) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 28. června 2021 formou elektronické konference v aplikaci Microsoft Teams  

 

Přítomni: 

Členové: Bc. Kateřina Kopřivová, Dalibor Malý, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Ing. 

Jan Strohmandl, Ph.D., RNDr. Jakub Trojan, MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. 

Pavel Valášek, CSc., LL.M., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M. 

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc.  

 

Nepřítomni: Bc. Hana Kovářová Müllerová, Ing. Jakub Rak, Ph.D., Bc. Jakub Smolan, 

Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, Ing et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

 

Omluveni: Bc. Hana Kovářová Müllerová, Ing. Jakub Rak, Ph.D., Mgr. Marek 

Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková, prof. 

Ing. Dušan Vičar, CSc. 

 
Návrh programu: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Slib nových členů AS FLKŘ. 
6. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
7. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
8. Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 
9. Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 

(děkanka FLKŘ). 
10. Projednání a schválení dokumentu Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS 

FLKŘ na období 2021-2024 (předseda AS FLKŘ). 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 

Bod1) Zahájení 

Na úvod předseda AS FLKŘ Dr. Musil přivítal přítomné a uvedl, že jednání se uskutečňuje v předem 

schváleném termínu, rovněž byl schválen předběžný program jednání, který členové AS FLKŘ obdrželi 

spolu s pozvánkou dne 21. 6. 2021. Pozvánka byla vyvěšena na úřední desce fakulty v budově UH1 a 

rovněž byla zveřejněna na webových stránkách fakulty v části AS FLKŘ. 

Upozornil, že jednání bude nahráváno pro účely zápisu a dotázal se, zda má proti nahrávání někdo námitky. 

Námitky nebyly vzneseny. 



Zápis AS FLKŘ č. 08/2021  Strana 2 (celkem 7) 

Po provedení prezence – přítomno celkem 5 členů AS FLKŘ – bylo jednání přerušeno do doby, než se na 

jednání připojí další členové AS FLKŘ (Dr. Veselá) tak, aby jednání AS FLKŘ bylo usnášeníschopné. 

V 9:15 bylo po připojení Dr. Veselé jednání znovu zahájeno. 

 

 

Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

K zápisu, který byl zaslán všem členům AS FLKŘ, neměl nikdo z přítomných připomínky ani návrhy na 

změny či doplnění. 

 

Návrh na usnesení č. 187/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 6 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 187/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 

 

Bod 3) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

Na jednání dne 17. 5. 2021 bylo přijato usnesení č. 185/5, kterým AS FLKŘ schválil úpravy dokumentu 

„Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“ a uložil předsedovi AS FLKŘ a děkance fakulty tento dokument předložit 

k projednání AS UTB ve Zlíně. Dokument byl AS UTB zaslán 27. 5. 2021, projednán Legislativní komisí AS 

UTB dne 1. 6. 2021 a byly doporučeny úpravy, které byly ze strany fakulty akceptovány. 

Upravený Jednací řád VR FLKŘ byl zaslán členům AS FLKŘ, dle vyjádření předsedkyně Legislativní komise 

jsou úpravy v pořádku. Takto upravený Jednací řád byl schválen na jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 

usnesením č. 186/2 a postoupen ke schválení AS UTB, kde bude projednáván dne 29. 6. 2021. 

Všechna usnesení vyžadující kontrolu jsou tedy splněna. 

 

 

Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

Předseda AS FLKŘ uvedl, že proti předběžnému programu, který byl schválen na jednání dne 14. 6. 2021 

byl program doplněn o bod 5) Slib nových členů AS FLKŘ. Členství v AS FLKŘ ukončili úspěšným 

zakončením studia Ing. Šedivá a Ing. Janák. Pro doplnění AS FLKŘ byli osloveni náhradníci, kteří byli 

zvoleni v doplňovacích volbách, oba se členstvím souhlasí. Studentka Bc. Kateřina Kopřivová je přítomna 

na jednání a složí slib, pan Bc. Tomáš Řepka však ukončil bakalářské studium a ještě není zapsán do 

navazujícího magisterského studia, tedy ještě nemůže slib složit, a pokud se zapíše ke studiu, složí jej 

v září. 

Nikdo z přítomných neměl k navrženému programu připomínky ani návrhy na doplnění. 

 

Návrh na usnesení č. 187/2 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 ve znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Slib nových členů AS FLKŘ. 
6. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
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7. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
8. Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 
9. Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka 

FLKŘ). 
10. Projednání a schválení dokumentu Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS FLKŘ 

na období 2021-2024 (předseda AS FLKŘ). 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 

K hlasování přítomno celkem 6 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 187/2 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Slib nových členů AS FLKŘ. 
6. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
7. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
8. Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 
9. Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 (děkanka 

FLKŘ). 
10. Projednání a schválení dokumentu Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS FLKŘ 

na období 2021-2024 (předseda AS FLKŘ). 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 

 

Bod 5) Slib nových členů AS FLKŘ 

Studentka Bc. Kateřina Kopřivová přečetla slib člena AS FLKŘ a stala se tak platnou členkou AS FLKŘ. 

Písemně již slib stvrdila v předchozích dnech. 

Dr. Musil jí ke složení slibu poblahopřál a připomenul, že Bc. Kopřivová je zároveň i členkou AS UTB, kde 

je předsedkyní Studentské komory. Popřál jí hodně úspěchů v práci. 

 

 

Bod 6) Informace předsedy AS FLKŘ 

Dr. Musil předal informace z řádného jednání AS UTB, které se uskutečnilo 15. 6. 2021: 

Rektor prof. Sedlařík: 

- SR č. 9/2021 – Program podpory přechodu absolventů doktorských studijních programů do praxe 

v počátcích jejich akademické kariéry na UTB ve Zlíně. 

- SR č. 10/2021 – Mobility studentů UTB do zahraničí a zahraničních studentů na UTB. 

- RR č. 18/2021 – Organizace předběžného zápisu na UTB ve Zlíně pro akademický rok 2021/2022. 

- RR č. 20/2021 – Dočasná omezení a přijatá opatření na UTB ve Zlíně v souvislosti s výskytem 

nemoci COVID-19. 

- RR č. 22/2021 – Dodatek č. 1 k Rozhodnutí rektora č. 17/2021 Vyhlášení interní soutěže na podporu 

strategických  projektů UTB ve Zlíně (termín podávání přihlášek posunut na 15. 7. 2021). 

MŠMT:  

- 26. května – ministr školství opětovně jmenoval do funkce členek Správní rady UTB paní Ing. 

Michaelu Šojdrovou a Ing. Evu Bartoňovou. 

- 31. května – na MŠMT proběhlo projednání Strategického záměru UTB a Institucionálního plánu 

UTB. 
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Zasedání RVH UTB 25. května 2021 – proběhlo online:  

- schválila oponenty pro hodnocení záměru FLKŘ předložit NAÚ žádost o akreditaci BSP 

Environmentální bezpečnost. 

 

Z programu jednání AS UTB: 

- Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FLKŘ“, 

dokument byl schválen a zaslán zpět na fakultu. Předseda AS UTB a předsedkyně LK AS UTB 

vyjádřili spokojenost s rychlostí a precizností zapracování připomínek, které provedla Dr. 

Halabalová. 

- Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty logistiky a krizového řízení“. 

- Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FAI, 

FaME a FHS“. 

- Projednání návrhu na spoluzaložení právnické osoby – pro účel čerpání prostředků z některých 

projektů. 

 
Doc. Valášek doplnil, že hlavní činností zmiňované právnické osoby bude vzdělávací činnost v průmyslu. 
 

 

7) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka: 

- V současné době fakulta a paní děkanka ve spolupráci s panem Ing. Pekajem řeší zapojení fakulty 

a univerzity do pomoci oblastem na Jižní Moravě, které byly zasaženy tornádem, řeší se i možné 

způsoby pomoci v případě, že mezi postiženými touto katastrofou budou studenti UTB.; 

- Na zimní semestr se pro výuku připravují učebny v budově UH3 a kanceláře pro Ústav logistiky ve 

4.NP. 

- Děkanka popřála všem příjemné léto a prázdniny. 

 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost: 

- Pokračuje se v plánování výuky a přípravě rozvrhů pro ZS AR 2021/2022. 

- Probíhá příprava druhé části SZZ, celkové vyhodnocení bude provedeno až po jejich ukončení; 

- Probíhají přípravy směrnice pro přijímací řízení na AR 2022/2023 – diskuze ohledně přijímacích 

zkoušek, na navazující magisterské studium se hlásí studenti z celkem 40 různých VŠ a jejich 

povědomí o bezpečnostním prostředí je velmi různorodé. 

- Dne 28. 6. 2021 se uskuteční jednání Rady studijních programů FLKŘ. 

 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda bylo rozhodnuto o počtu přijímaných studentů. Doc. Lošek odpověděl, že 

tyto počty byly stanoveny příslušným rozhodnutím děkanky, které je zveřejněno na webu fakulty. 

 

Dr. Musil konstatoval, že Dr. Taraba, Dr. Tomaštík a Ing. Procházková jsou z jednání řádně omluveni.  

 

 

Bod 8) Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ). 
D. Musil konstatoval, že oba dokumenty byly k projednávání předloženy AS FLKŘ dne 27. 6. 2021 a požádal 

děkanku o jejich představení. 

Děkanka fakulty uvedla, že dokument vychází ze Strategického záměru UTB ve Zlíně 21+, struktura je jiná 

než v předcházejícím období, záměr se opírá o misi, vizi a hodnoty, jsou stanoveny základní pilíře a priority,   

ukazatele, strategický záměr FLKŘ byl po formální stránce kontrolován i rektorátem UTB, konzultovány byly 

i pilíře a ukazatele, strategické záměry jednotlivých fakulty by měly vycházet z rámce univerzitního 

strategického záměru a cíle fakult mají podporovat cíle univerzity. Charakterizovala jednotlivé pilíře. Cíle, 
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které jsou ve strategickém záměru UTB a nejsou relevantní pro fakultu, jsou ve strategickém záměru fakulty 

zachovány a je napsáno, že nejsou pro fakultu relevantní. Důvodem je zachování provázanosti se 

strategickým záměrem UTB. 

Dokument je sestaven pro následujících 10 let. 

 

 

Bod 9) Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 
(děkanka FLKŘ). 
K dokumentu děkanka fakulty uvedla, že se jedná o dokument, který navazuje na Strategický záměr FLKŘ 

21+, charakterizuje vždy konkrétní rok, v tomto případě rok 2021. Pro letošní rok se schvaluje se 

zpožděním, pro další roky se už předpokládá zpracovávání v reálném čase. 

V dokumentu jsou konkrétní kroky, kterými chce fakulta přispět k naplnění jednotlivých priorit (ty zůstávají 

stejné po celou dobu 10 let) v roce 2021, včetně výstupů, indikátorů a odpovědných osob. 

Jsou stanoveny cíle v jednotlivých pilířích pro rok 2021. Tyto cíle jsou již zahrnuty do rozpočtu fakulty na 

rok 2021. 

Realizace některých cílů bude pro fakultu relevantní až v následujících letech. 

Plán na rok 2022 se předpokládá předat do schvalovacího procesu na podzim 2021 tak, aby byl do začátku 

roku 2022 schválen. 

 

Děkanka uvedla, že na tvorbě dokumentů participovalo vedení fakulty, dokumenty byly představeny na 

výjezdním zasedání kolegia rektora UTB (spolu se strategiemi ostatních fakult), kde byly diskutovány. 

Oba dva dokumenty byly dále projednány per rollam Vědeckou radou fakulty, fakulta obdržena několik 

připomínek, mnohé byly relevantní a byly do dokumentů zapracovány. 

 

Děkanka fakulty doporučila, aby se členové AS FLKŘ s dokumenty podrobně seznámili a připomínky a 

podněty předali písemně na jednání Legislativní komise, které budou dokumenty postoupeny a kde může 

být vše podrobně prodiskutováno. 

 

Dr. Strohmandl upozornil, že v teoretických východiscích postrádá problematiku Průmyslu 4.0 a Informatiky 

4.0, dále se dotázal na to, ve kterém období se bude předkládat záměr laboratoře. 

Děkanka v odpovědi uvedla možnost čerpání prostředků z projektů JAK a TAK a sdělila, že kroky pro záměr 

laboratoře budou postupné, studie musí být hotová nejpozději do konce roku 2022. 

 

Členové Legislativní komise AS FLKŘ se dohodli na jednání komise dne 14. 7. 2021 v 13:00 hodin 

(prostřednictvím MS Teams). Připomínky a podněty k dokumentům je možné zasílat předsedkyni LK AS 

FLKŘ a předkladatelce do 11. 7. 2021 včetně. 

Zatím se komise dohodla na jednom termínu projednávání, v případě potřeby by bylo svoláno ještě jedno 

jednání. 

 

 

10) Projednání a schválení dokumentu Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS 
FLKŘ na období 2021-2024 (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Musil zrekapituloval, že dokument byl projednán na jednání AS FLKŘ dne 14. 6. 2021 a postoupen 

Legislativní komisi AS FLKŘ, která jej projednala dne 21. 6. 2021. 

 

Dr. Veselá jako předsedkyně LK AS UTB uvedla, že komisi nebyly doručeny žádné náměty ani připomínky 

a ani komise při jednání žádné připomínky neměla, doporučuje tedy dokument ke schválení. 
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Komise ale navrhuje AS FLKŘ ke zvážení, zda by představení kandidátů z řad akademických pracovníků 

nebylo možné formou prezentací, zveřejněných na webových stránkách fakulty. Komise tuto variantu 

doporučuje i v případě, že epidemiologická situace bude příznivá. 

 

Dr. Trojan doplnil, že návrh představení formou prezentace vychází z ideje rovných příležitostí, byl by 

stanoven nějaký minimální rozsah prezentace. 

 

S tímto námětem členové AS FLKŘ souhlasili a byl vložen do usnesení. Dr. Trojan upozornil, že by bylo 

vhodné stanovit základní strukturu a maximální rozsah prezentace. Dr. Strohmandl připomenul, že by bylo 

vhodné stanovit i termíny, do kdy se mají prezentace zveřejnit. 

Dále se členové AS FLKŘ dohodli, že termín a základní strukturu a rozsah prezentace stanoví AS FLKŘ na 

svém jednání v září 2021. 

 

Návrh usnesení č. 187/3 

„AS FLKŘ schvaluje dokument Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS FLKŘ na období 

2021-2024, v podobě předložené a doporučené LK AS FLKŘ, s doplněním možnosti elektronické 

prezentace kandidátů, v rozsahu a podobě stanovené AS FLKŘ, na www stránkách FLKŘ, přístupných pro 

členy akademické obce.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 187/3 

„AS FLKŘ schvaluje dokument Organizační směrnice pro přípravu a průběh voleb do AS FLKŘ na období 

2021-2024, v podobě předložené a doporučené LK AS FLKŘ, s doplněním možnosti elektronické 

prezentace kandidátů, v rozsahu a podobě stanovené AS FLKŘ, na www stránkách FLKŘ, přístupných pro 

členy akademické obce.“ 

 

 

11) Různé 

 

- Účast zástupců AS FLKŘ na workshopech UTB: 

 první proběhl 24. 6. 2021, 9:00 – 11:00 hodin, jednalo se o workshop na téma Metodika 

posilování genderové rovnosti na UTB, zúčastnil se jej Dr. Trojan. Uvedl, že na workshopu 

byly prezentovány výsledky dotazníkových šetření na UTB mezi zaměstnanci, z tohoto 

šetření vyplývá, že bude muset proběhnout revize vnitřních dokumentů UTB i fakult tak, 

aby byly v souladu s principy genderové rovnosti; vnímání genderu na UTB je spíše v 

binární rovině muž/žena, což nepostihuje problematiku genderu v plné šíři; 

 druhý workshop proběhne 1. 7. 2021, 9:00 – 13:00 hodin, je na téma Metodika 

implementace Etického kodexu UTB do vnitřních norem a procesů fakult UTB a Metodika 

práce s lidskými zdroji na UTB, zúčastní se jej Dr. Musil 

- obsazenost AS FLKŘ, akademičtí pracovníci 6, studenti od září pravděpodobně 3, Dalibor Malý, 

Bc. Kateřina Kopřivová, Bc. Tomáš Řepka, další náhradníci nejsou, do nových voleb jsou od září 3 

měsíce, v souladu s Volebním řádem není nutno organizovat doplňovací volby; 

- termíny jednání AS FLKŘ: 20. 9., 18. 10., 15. 11. a 13. 12. 2021. Poslední jednání bude spíše 

slavnostnější a bude se na něm schvalovat zpráva o činnosti, současný senát končí své funkční 

období 16. 12. 2021; 

- Dr. Veselá navrhla, aby se nová členka AS FLKŘ zapojila do práce některé odborné komise AS 

FLKŘ; 
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- Dr. Strohmandl upozornil na některé nedostatky dokumentů, které obdržel od tajemnice fakulty 

(Rozpočet fakulty a Zpráva o hospodaření), vrátí je paní tajemnici s požadavkem o nápravu. Dr. 

Musil požádal, aby nedostatky byly při předání paní tajemnici konkretizovány. 

 

Návrh usnesení č. 187/4 

„AS FLKŘ schvaluje předběžný program jednání AS FLKŘ 20. 9. 2021 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Slib senátora. 

8. Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ).  

9. Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 

(děkanka FLKŘ). 

10. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2021/2022 (děkanka fakulty). 

11. Kontrola čerpání Rozpisu rozpočtu fakulty k 31. 8. 2021 (tajemnice fakulty). 

12. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

Usnesení č. 187/4 

„AS FLKŘ schvaluje předběžný program jednání AS FLKŘ 20. 9. 2021 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z jednání AS FLKŘ dne 28. 6. 2021 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Slib senátora. 

8. Projednání dokumentu Strategický záměr FLKŘ na období 21+ (děkanka FLKŘ).  

9. Projednání dokumentu Plán realizace Strategického záměru FLKŘ ve Zlíně pro rok 2021 

(děkanka FLKŘ). 

10. Projednání směrnice k přijímacímu řízení pro akademický rok 2021/2022 (děkanka fakulty). 

11. Kontrola čerpání Rozpisu rozpočtu fakulty k 31. 8. 2021 (tajemnice fakulty). 

12. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

Jednání AS FLKŘ bylo ukončeno v 10:30, předseda všem poděkoval za účast a aktivní přístup a popřál 

všem příjemné prázdniny a dovolenou a načerpání nových sil a optimismu do akademického roku 

2021/2022. 

 

 

 

 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


